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Styrelsen för HK Guldkroken förelägger härmed årsmötet verksamhetsberättelse 2006-2007

Styrelsen har haft följande sammansättning:

Ordförande: Kiki Broholm 
V. Ordförande: Nils H Ekholm
Sekreterare: Per-Olof Ekholm
Kassör: Sten Gumælius
Ledamöter: Kenneth Nydén, och Mikael Kjellgren
Ersättare: Dan Melin
Domaransvarig: Hans Jensen
Seniorgruppen: Mikael Kjellgren/Niclas Andersson
Utbildningsansvarig: Per-Olof Ekholm
Rekryteringsansvarig: Nils H Ekholm
Ungdomsgruppen: Patric Johansson 
Arrangemang: Dan Melin

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 12 protokollförda möten. Ett antal informella träffar har skett 
där både kommittéer och enskilda medlemmar varit inbjudna. Samarbete har skett med SISU och ett 
antal cirklar har genomförts

Kommittéerna har fått en nystart. Mycket energi och tid har lagts för att få kommittéer att hitta 
arbetsformer, medlemmar och koppling/rapportering till styrelsen. Rapporteringen och återkoppling 
har förbättrats mycket under säsongen men det återstår en del innan allt fungerat som det är tänkt. 

Marknaden har genomförts tillsammans med Hjo TK. HKG får dra ett allt tungt lass för marknaden och 
diskussioner har förts med HTK om en bättre ansvarsfördelning. Hur framtiden blir är inte klart. HKG är 
redo att genomföra markanden i egen regi om inte HTK hittar några krafter som är 
beredda att hjälpa till. 

Sommarmarknader har genomförts i egen regi med gott resultat.

Bingolotto har tappat något men hållit ställningarna bra under året vilket är bra med tanke på att 
många föreningar minskat sin försäljning kraftigt. Till stor del beror vår stabilitet på att de fasta 
prenumeranterna varit kvar. 
Diskussioner om att gå över till nya lotteriet Take off har beslutats där HK är ensam huvudleverantör i 
Hjo. Ingen aktivitet har skett med det nya lotteriet eftersom Take Off fått en annan inriktning än den 
tänkta.

Försäljning har i liten omfattning skett av Ullmax kläder. Ambitionen måste vara att öka omsättning till 
nästa år då styrelsen tror att det finns potential att öka och därmed få ett bra netto till klubben har 
inte lyckats.

Tredje säsongen med cafeterian i Guldkrokshallen har fungerat bra. HK har drivit den med hjälp av 
föräldrar från de olika lagen. Inte minst beroende på att klubben haft flera sammandrag med många 
deltagande lag och ett stort antal medföljande supportrar. Verksamheten har stor betydelse för både 
verksamheten och Guldkrokshallen och visar sig ha blivit de lyft som fanns med från starten.

Styrelsen har under året jobbat hårt med organisationen och ekonomin. En bra grund finns och flera
nya krafter har bidraget till en klar förbättring. Vi-känslan har stärkts och förståelsen mellan klubbens 
olika lag och ledare är mycket bättre nu. Men vi måste bli fler som tar ansvar och ser till att beslut 
fullföljs. Ordentliga befattningsbeskrivningar för de olika verksamheterna finns och utgör en bra grund 
för det fortsatta arbetet med rekrytering av fler ledare inom klubben. Ledare för såväl den sportsliga 
som övrig verksamhet behövs och vi behöver bli fler. Flera av kommittéerna behöver förstärkas. 
Ekonomin är ständigt under diskussion. Under året har krafttag tagits för att förbättra ekonomin och 
när verksamhetsåret är slut kan vi konstatera att vi lyckats. Vi är nu en bra bit på väg mot en stabil 
grund att stå på.

Föreningen hade den 31/5 totalt 372 medlemmar fördelade på 194 manliga och 144 kvinnliga.
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Utbildningar & Kurser

•Tränarskolan 1
- Arne Lindqvist
- Gunnar Lejonberg

•Idrottsskador
- Henrik Rosebrink

•Presentation, Redovisning och tillika utbildning på SHF:s nya
Spelarutbildningsmaterial
- Lars-Ove Elander
- Ing-Marie Elander
- Patric Johansson
- Mikael Karlsson

•Distriksfunktionärs Kurs
- Dan Melin
- Mats ”Hysing” Svensson

•Domarutbildning med distriktsdomare
- För ungdomar födda 90-91, ca 25 deltagare

•Intern funktionärskurs för föräldrar
- ca 20 deltagare

•FDT kurs
- Jacob Mako

•Skotteknik Föreläsning  med Lasse Olsson
- Henrik Rosebrink
- Karin Åberg
- Roger Åberg
- Arne Lindqvist
- Gunnar Lejonberg
- Angelica Larsson
- Michael Åberg
- Catherine Laajala
- Morgan Grahn

•Skadeförebyggande träning
- Kenneth Nydén
- Thomas Piepkorn
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Resultaträkning 2006-05-01 2005-06-01
2007-04-30 2006-05-31

Intäkter:

Sponsring 72 643 87 200
Entréer 17 190 16 110
Medlemsavgifter 69 650 59 770
Aktivitetsstöd 14 042 20 400
Lotterier 492 130 588 252
Bidrag 176 322 169 428
Spelarövergångar 6 000 0
Intäkter arrangemang 97 336 107 121
Intäkter kiosk och automater 198 578 183 007  
Summa intäkter 1 143 891 1 231 014

Kostnader:

Lokalhyra 80 159 92 745
Kansli 112 165 102 100
Seniorer 169 035 123 502
Seniorer transporter 22 138 36 308
Ungdom 132 089 209 362
Ungdom transporter 52 531 58 943
Licenskostnader 12 985 9 440
Bingolotto 369 137 392 567
Bankkostnader 3 462 2 767
Kostnader arrangemang 49 488 40 023
Kostnad kiosk och automater 130 091 129 223
Övriga kostnader 0 2 811
Summa kostnader 1 133 280 1 199 791

Årets vinst 10 611 31 233

Summa kostnader
och årets vinst 1 143 891 1 231 024
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Balansräkning 2007-04-302006-04-30

Tillgångar:

Inventarier 2 958 4 226
Lager 7 178 1 900
Kundfordringar 65 753 51 427
Kassa 2 182 13 080
Postgiro 112 664 68 963
Bank 101 844 127 972
Summa tillgångar 292 580 267 568

Eget kapital:

Eget kapital 93 674 62 741
Årets vinst 10 611 31 233
Summa eget kapital 104 585 93 974

Skulder:

Leverantörsskulder 74 101 19 076
Momsskuld 2 348 738
Personalens skatt 4 376 5 454
Upplupna kostnader 101 315 131 289
Övriga skulder 0 7 629
Upplupna sociala kostnader 5 855 9 413
Summa skulder 187 995 173 594

Summa skulder 

och eget kapital 292 580 267 568
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Budgetförslag 2007-2008

Intäkter:

Sponsring 100 000
Entréer 25 000
Medlemsavgifter 75 000
Bingolotto 120 000
Bidrag 180 000
Höstmarknaden 35 000
Arrangemang, lotterier 140 000
Kiosk och automater 200 000

Summa 875 000

Kostnader

Seniorer 250 000
Ungdom 260 000
Hallhyra 80 000
Kansli 115 000
Kiosk och automater 130 000
Arrangemang, lotterier 40 000

Summa 875 000
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Revisionsberättelse
Undertecknad i egenskap av vald revisor i föreningen HK Guldkroken lämnar härmed 
följande revisionsberättelse för räkenskapsperioden 2006-05-01 till 2007-04-30.

Granskningen har för perioden utförts genom kontroll av balansräkningens utgående 
saldon vid verksamhetsårets slut samt jämförelser mellan verksamhetsåret visar ett 
överskott för perioden på 10 611 kr och föreningens bokförda egna kapital uppgår 
därmed till 104 585 kr per den 2007-04-30.

Undertecknad kan därvid se att föreningens räkenskaper förts på ett tillfredställande 
sätt och tillstyrker därför årsmötet att bevilja föreningens styrelse ansvarsfrihet för 
den period redovisningen omfattar.

Hjo 2007-06-11

Michael  Salker

Michael Salker
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A-laget

Då var det dags att summera säsongen 2006/2007. HKG:s representations lag slutade på en 
sista plats i årets Div. 3 
Denna säsong skilde sig inte nämnvärt från de senaste säsongerna, förutsättningarna har inte 
varit de bästa på grund av vissa omständigheter. Framförallt kom jag in som en nödlösning 
mitt i säsongen för att ta över coachningen, försäsongsträning uteblev helt.
Vi inledde säsongen svagt, vi var dåligt tränade och dåligt samspelade, vilket resultatet i bl.a
DM, och inledningen av serien visade. Till detta får vi lägga till en svag träningstrupp (få
spelare). Men det fanns ljusglimtar i mörkret, direkt efter den stora förändringen, 
tränarskiftet spelade HKG oavgjort borta mot Höfers, detta följdes upp med en riktig 
kämpaseger hemma mot HP 90 som vid det tillfället låg 2:a i serien. Läget såg ljusare ut än 
tidigare. Tyvärr visade det sig att detta var kortvarigt, vi slog Bruks hemma med 10 bollar 
men det dröjde ända till januari. Det kändes som de ”rutinerade” inte klarade av att leva upp 
till förväntningarna. Mitt i allt ”elände” hade klubben ett mycket begåvat A-pojk lag som gick 
väldigt långt i pojk-SM. Dessa hade vi successivt under senare delen av hösten och under 
våren försiktigt ”slussat” in i laget. 

Tyvärr är steget alldeles för stort från pojk till senior handboll, framförallt fysiskt vilket allt 
som oftast visade sig. En bit in på vårsäsongen blev det klart att inget lag åkte ur div 3, vi 
kunde spela mer avslappnat.  De yngre grabbarna växte in i sina roller, vi blev mer 
samspelta, träningstruppen blev större, vilket innebar bättre kvalitet på träningarna. Detta 
resulterade i att vi började spela jämnt med lagen istället för att få storstryk. Vi gjorde en 
snygg avslutning och slog Lidköping hemma i sista matchen för säsongen.  Tyvärr har vi fått 
lida av tunn trupp, dålig försäsongsträning och stundtals dålig träningsnärvaro, som yttrat sig 
i ojämn nivå under säsongen.
När man summerar säsongen så är placeringen inte bra men jag tycker att alla kan känna sig 
nöjda med sina insatser och ta nya tag inför nästa säsong trots allt som hänt både på och 
utanför planen. Jag ser med stort intresse fram mot nästa säsong med riktiga kontrakt och en 
riktig satsning, hoppas att vi en gång för alla är på väg och lämna ”korpnivån” och ”hittar 
tillbaka” både handbolls och organisationsmässigt. Detta kan endast gå om alla strävar åt 
samma håll. 

Jag är övertygad om att laget har framtiden för sig och att det finns en oerhörd potential i 
laget, det har varit en rolig och lärorik säsong för mig som ledare, framförallt är jag oerhört 
tacksam för att jag fått förmånen att coacha ett sådant gäng som våra A-pojkar.

Nils ”Bult” Johansson
TABELL SP V O F +/- P +/- 

1.  Falköpings AIK HK 20 15 1 4 587 - 462 31 125 

2.  HP Skövde 20 14 0 6 582 - 493 28 89 

3.  HK Country 20 14 0 6 606 - 523 28 83 

4.  Lysekils HK 20 13 0 7 600 - 532 26 68 

5.  HK Brukspôjkera 20 9 3 8 589 - 572 21 17 

6.  Lidköpings HK 20 9 1 10 561 - 563 19 -2 

7.  HP Tibro 20 9 1 10 459 - 526 19 -67 

8.  IFK Karlsborg 20 9 0 11 594 - 617 18 -23 

9.  IF Hellton 20 6 1 13 552 - 610 13 -58 

10.  HK Höfers 20 4 2 14 518 - 607 10 -89 

11.  HK Guldkroken 20 3 1 16 493 - 636 7 -143 
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Damlaget
Detta år har det satsats på att få ihop ett damlag i HK Guldkroken. En envis grund 
med glada handbolls sugna tjejer började i slutet av sommaren med att starta med 
det med en träningsdag i veckan. 
Efter ett tag kom Catherine in i laget som tränare och vi försökte att hjälpas åt med 
att hålla ihop ett lag. Detta gick till en början inte helt smärtfritt men skam den som 
ger sig. 
Vi fortsatte med att leta folk som ville spela med vårat glada gäng och tillslut vi blev 
fler. 

Eftersom vi inte har varit med i någon serie i år så fick vi, för att få lite matchträning, 
fixa lite matcher själva mot olika lag som P 93 och Karlsborg. Dessa matcher gick 
tyvärr inte vägen men vi kommer igen när konditionen åter är på topp. Nu vid 
säsongens slut har vi till allas glädje även fått tillskott på tränarsidan i form av 
Thomas Piepkorn. 

Vi har nu även ökat ut våra träningstider till två dagar i veckan för att börja jobba på
en bra grundkondition eftersom tanken är att vi skall vara med i seriespel nästa 
säsong. 
Nu tror vi att fler kommer att våga satsa när de ser att vi har ett seriöst organiserat 
lag som börjat få laganda och samspel, med tränare, bra träningstider och seriespel. 

Det är viktigt för hela klubben att ha ett fungerande damlag som kan generera både 
nya tränare för yngre tjejer och för inspiration. 

Catherine Laajala
Thomas Piepkorn
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A-pojk 90/91
A-pojk har bestått av 16 st spelare denna säsong och det stora målet var att etablera 
sig i toppen av Sveriges a-pojkar.

För att klara detta och att bevisa detta så var vi tvungna att höja träningsdosen 
varsamt men bestämt. Vi har i år haft totalt 185 st sammankomster vilket motsvarar 
1st träning eller match per dag i 6månader på totalt 8 månader lång säsong. 
Så ni kan tänka er att killarna har slitit blod, svett och tårar.

Vi har verkligen nått målet och vi är definitivt bland dom 15 bästa i år i hela Sverige. 
(Sug på den karamellen) från lilla Hjo.

Vi gjorde en bra skadevi cup där vi åkte ut mot Lugi i kvarten, med en liten marginal.
Ett par av dessa har spelat i elitserien i år. Staaaarkt.
Vi hade en tuff tränings period i jul och åkte till Asic cup i Eskilstuna
Och spelade 7st matcher på ett dygn och vann b-slutspelet, där våran eminente lag 
kapten Oscar Knaust fick höja bucklan.

Sedan var det stora målet SM-slutspel hemma.
Där fick vi nya upplevelser bland publik och spelare.
Det skilde bara 3st mål från att gå till dom 8 st bästa i Sverige.

Detta var en prestation i sig med det grämer en liiiiiiiite.
Därefter var målet att vinna serien, men efter den mentala urladdningen i SM 
Så orkade vi inte med all förståelse men ej godkänt.
Sedan åkte vi till Danmark för att spela en internationell cup, mest för att se var vi 
stod och ha en trevlig avslutning på säsongen.

Vi mötte 2st tyska, 2st svenska, 1st dansk lag där vi sopade banan med dom,
Därefter så rullade det på sen var det dags för semi.
Där ledde vi med 1 mål när det var 7 sekunder kvar, men med lite orutin så gjorde vi 
bort oss , men däremot så pressade vi dom till 2x5 förlängning och detta var mot ett 
lag som var favorit tippade och vi skall inte glömma att det var över 1000 pers och 
hejade på motståndarna, visst var vi ledsna efteråt och besvikna, men vilka matcher 
vi gjorde , 
vi stred till sista blodsdroppe, oooooj vad beröm vi ledare fick för våra hkg grabbbar.
Vi har verkligen ögon på oss i HKG.
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A-pojk 90/91
Vi har skrattat mycket. Tränat mycket, svettas mycket och gråtit mycket.
Men detta krävs för att nå framgång. Vårat tycke är att vi har många roliga och 
kämpande spelare i HKG som kommer att gå väldigt långt, en del kommer säkert att 
bli så kallade fix stjärnor i och utanför Sverige.
Men glöm aldrig vad era rötter och förening kommer i från.
Genom detta så kommer vi att sluta som officiella tränare i HKG men vi kommer att 
figurera i något sammanhang i denna trevliga förening.
Vi vill säga grattis och lycka till Martin Henrysson som får ta över detta underbara lag.
Vi kan heller inte låta bli att berömma våra logement chefer (Daniel & Oscar)
Vi glömmer aldrig fighten. (Vi har fortfarande bevis)
Vi kommer att sitta i hallen i en baden baden och dricka citron vadd och bara 
vrååååååååååla på er, så det är ingen idé att lata sig.
Sist men inte minst ett STOOOORT tack till Dan Wester för att du har hjälpt mig att ro 
denna stora båt i hamn (taktik snack före och efter) tack, tack tack.

Lycka till i framtiden grabbar

Magnus & Dan

TABELL SP V O F +/- P +/- 

1.  Alingsås HK 1 14 10 2 2 362 302 22 60 
2.  Borås HK 84 1 14 10 0 4 390 357 20 33 
3.  KFUM Ulricehamn 14 10 0 4 363 339 20 24 
4.  HK Guldkroken 14 9 0 5 385 352 18 33 

5.  IFK Skövde HK 1 14 6 1 7 404 342 13 62 
6.  Skara HK 14 3 2 9 327 401 8 -74 
7.  IK Cyrus T/S 14 3 0 11 329 406 6 -77 
8.  HP Skövde 1 14 2 1 11 332 393 5 -61 
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B-flickor 92
Under året har gruppens storlek varierat. Från att ha uppmanat -91-tjejer att komma tillbaka 
var det 18-19 tjejer på träningarna. Eftersom vi inte kunde erbjuda dem regelbundna 
matcher avtog intresset. Resultatet blev en trupp på 11 stycken som tränat (7 st 92: or och 4 
st 93: or) och slitit på ett imponerande sätt med stor träningsflit. Gänget som tränat är en 
mycket trevlig grupp. Det är glada, positiva tjejer som är villiga att träna för att lära sig mer 
hela tiden. De tar väl hand om varandra och har förstått att laganda och sammanhållning ger 
resultat. De ställer upp bra för varandra och tar lätt emot nya spelare i gruppen. Fortsätt så
tjejer!
Säsongen började med cup i Örebro. En rolig och givande helg med flera matcher som 
underlag för seriespelet senare. Resultatet var inte det viktigaste utan att komma ihop och att 
ha lite roligt tillsammans. Det kan dock sägas att det inte går av sig själv att spela handboll i 
princip utan förberedelse. Resultatet talar om detta men, för vår insats i serien skulle 
matchträningen visa sig värdefull.  
Inför serien satsades på en topplacering av oss tränare och tjejerna själva. Målet nåddes 
nästan. Det blev två djupdykningsmatcher som drog ner resultatet mer än vi tänkt oss, men 
förhoppningsvis har alla lärt sig något av detta också. Att sluta 3: a i serien är inte att 
förakta. 
Med start i oktober spelade vi RMB-cupen med start i Fristad. En nervös inledning gav en 
onödig förlust mot hemmalaget. Vi repade dock nytt mod och slog RIK i en av säsongens 
bästa matcher. Vi orkade sedan inte stå upp riktigt mot Sävehof, men det är mer en 
utbildningsfråga och vi tror att vi har lärt oss mycket. Mot Kroppskultur hade vi egentligen 
ingen chans eftersom de var också helt överlägsna i gruppen. Det betydde att vi inte tog oss 
direkt till steg tre utan fick lov att spela steg två .I steg två spelade vi oavgjort med Country 
och Ale och förlorade mot Särökometerna. Det innebar att vi hade missat avancemang med 
minsta möjliga marginal. 
Att spela dessa nationella tävlingar är väldigt utvecklande för gruppen och vi tror att alla har 
fått en känsla för vad som krävs för att hänga med på den nivå som dessa matcher spelas på. 
Sammantaget fullt godkänt och bra jobbat!
Skadevi-cup spelades som vanligt under allhelgonahelgen. Vi spelade bra och med lite tur 
hade vi kunnat rubba lagen i gruppen, men vi räckte inte till A-slutspel utan fick spela B-
slutspel. Där förlorade vi kvartsfinalen mot Nödinge som senare vann B-finalen. 
Sammanfattningsvis hyfsat gruppspel och mycket bra B-slutspel.
Vi avslutade säsongen med Hacke-Cup i Nybro där vi mötte H78 Sölvesborg 1 och 2, Kalmar 
och Nybro. Vi förlorade mot H78 1 och Kalmar, vann mot H78 2 samt spelade oavgjort mot 
Nybro. Det gav oss en plats i B-finalen som vi lyckades vinna med uddamålet. Därmed en 
tredjeplats totalt i cupen. Bra jobbat!
Som alla andra år vill vi tacka vår föräldragrupp som alltid stöttar oss. Vi hoppas att kunna 
fortsätta med detta samarbete nästa år också, det gör mycket för oss ledare.

Karin och Roger
TABELL SP V O F +/- P +/- 
1.  HK Linne 3 14 14 0 0 397 - 189 28 208 
2.  Skara HF 2 14 10 0 4 301 - 244 20 57 
3.  HK Guldkroken 14 9 0 5 310 - 241 18 69 
4.  Skövde HF 2 14 6 2 6 275 - 256 14 19 
5.  IFK Karlsborg 14 5 1 8 271 - 271 11 0 
6.  Tibro HK 2 14 5 1 8 244 - 272 11 -28 
7.  KFUM Trollhättan 1 14 4 2 8 257 - 229 10 28 
8.  Mariestads AIF 14 0 0 14 113 - 466 0 -353 
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B-pojk 91/92
B-pojk 92 har spelat seriespel i pojkar 92 östra där man gjorde stora framsteg under 
säsongen, men ändå inte lyckades vinna nån match. Grabbarna var med i ICA-Cupen
med där man åkte ut i steg då man inte lyckades vinna en ända match där. Sen var i 
väg på Potatis-cupen där vi spelade mot A-pojkar så där kunde vi inte hävda oss så
bra men kämpade tappert ändå. Vi har tränat ganska så lite under säsongen men till 
nästa säsong blir det en ökad träningsdos för grabbarna. Vill tacka alla föräldrar som 
hjälpt till under säsongen med div uppgifter. Sen så hoppas jag grabbarna samlar 
krafter till den nya säsongen som kommer igång ganska snart igen och hoppas alla 
kommer fortsätta till nästa säsong.

Tränare
Patric Johansson
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B-Pojkar 93
Säsongen drog igång med en grästurnering i Stöpen i början av september, där vann 
fler matcher än vi förlorade. I september tränade vi 2 gånger i veckan, då de flesta 
tränade fotboll. När fotbollen tog slut i oktober började vi träna 3 gånger/vecka. När 
serien började vann vi fyra matcher på raken mot ganska lätt motstånd.
I början av november deltog vi i Skadevi Cup, vi gick vidare till A-slutspel. Där mötte 
vi ett väldigt tufft motstånd i Ystad och förlorade. Serien fortsatte med en del förluster 
och några vinster.
I januari tog vi oss ner till Jönköping för att spela en tvådagarscup, Hallbybollen. Vi 
spelade ibland bra, ibland dåligt. Vi gick till B-slutspel men åkte ur direkt mot IFK 
Skövde, trots att vi hämtade in ett underläge 1-8 till hela 8-9.
I mitten av mars var vi i väg på BUA-Cup i Borås. Vi spelade riktigt bra och vann två
riktiga rysare. Tyvärr räckte det inte med vinst i två av tre matcher för att gå vidare 
utan vi förlorade på målskillnad.
Vi avslutar säsongen Irstablixten i Västerås. Vi mötte både bra och sämre tränade lag. 
Vi gick vidare till A-slutspel där vi förlorade mot Irsta trots en bra spelad match. På
Irstablixten som är en övernattningscup, visade grabbarna prov på fint uppförande 
både på och vid sidan av planen.
Under säsongen tränade vi 95 gånger och det var 9 st killar som hade 80% eller mer 
deltagande. Laget har bestått av följande killar: Rickard Arthursson, Markus 
Bernspång, Daniel Ekedahl, Emil Elander, Martin Korneliussen, Oskar Lejonberg, 
Alexander Lindström, Mattias Lindqvist, Fredrik Sandberg, Linus Smedberg, Freddy 
Yström och Anton Lindell.

Tack för ännu en trevlig säsong.
Arne Lindqvist och Gunnar Lejonberg.

TABELL SP V O F +/- P +/- 

1.  IFK Skövde HK 1 18 17 0 1 485 309 34 176 
2.  IFK Skövde HK 2 18 15 0 3 466 351 30 115 
3.  HP Skövde 2 18 14 1 3 444 330 29 114 
4.  HP Skövde 1 18 13 0 5 368 276 26 92 
5.  HK Guldkroken 18 9 1 8 397 316 19 81 

6.  Lidköpings HK 18 9 0 9 358 364 18 -6 
7.  IFK Karlsborg 18 4 1 13 365 434 9 -69 
8.  HK Country 18 3 0 15 329 397 6 -68 
9.  Skara HK 18 3 0 15 341 484 6 -143 

10.  IF HV Tidaholm 18 1 1 16 233 525 3 -292 
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B-flickor 93
Vi startade träningen i mitten av Juli med löpning/styrka vid Sanna. I Augusti var vi å
spelade Beachhandboll i Bankeryd med 2 lag. 
Sept-Mar, serien. Mars, Bua-cup I guldstaden Borås. April, 
Östgöta-cup i Norrköping.

Laget bestod av 10 MYCKET träningsvilliga tjejer.
Snittet blev hela 94% på hela säsongen.
Tjejerna har gjort stora framsteg detta år.
Utvecklingspris fick: Veronica Eriksson, Jessica Gustafsson och Rebecca Andersson.
Ett stort tack till alla ni föräldrar som ställt upp i vått o torrt

Vill passa på å tacka tjejerna för 7 fantastiska år
Tack å hej!

Canon & Thomas

TABELL SP V O F +/- P +/- 

1.  Skara HF 1 14 11 0 3 237 - 173 22 64 
2.  Skövde HF 1 14 9 0 5 275 - 201 18 74 
3.  HK Linne 2 14 9 0 5 246 - 207 18 39 
4.  Kållandsö HK Ö 14 8 1 5 166 - 154 17 12 
5.  Tibro HK 14 8 1 5 238 - 233 17 5 
6.  HK Guldkroken 14 6 0 8 277 - 262 12 15 

7.  HK Country 14 2 0 12 197 - 293 4 -96 
8.  IFK Mullsjö 14 2 0 12 144 - 257 4 -113 
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C-Pojkar 94
Denna säsong har varit ett år som gått med full fart.
Vi körde igång med gräshandboll på Änggatansfotbollsplan.
Vi var med på en grästurnering i Stöpen och kom därifrån med en pokal i bagaget en 
andraplats. Serien drog igång där gick det lite si och så vinster och förluster 
omvartannat.

Killarna har i alla fall lyckats med att vinna mot alla lag utom ett i seriespelet.
Vi har spelat i Newbody cup där föll vi på målsnöret i steg 3 på hemmaplan.
Men där tog killarna några fina skalper vinst mot bl.a. Redbergslid på deras 
hemmaplan.
Vi har även spelat Skadevicup, Hallbybollen och BUA cup med blandade resultat. Där 
har vi spelat mot nya lag som vi aldrig mött förut vilket alltid är kul. Träningsmässigt 
denna säsong så har vi ökat på dosen en hel del 3ggr/vecka var av 2 ggr med BP93.
Har tappat några killar i år bl.a. pga. skador men det finns några mycket 
träningsvilliga killar i laget som vi får ta hand om nästa säsong.

Henrik Rosebrink 
Johan Bergström

TABELL SP V O F +/- P +/- 
1.  IK Cyrus 15 15 0 0 400 182 30 218 
2.  HP Tibro 1 15 8 1 6 273 249 17 24 
3.  HK Country 2 15 7 1 7 266 326 15 -60 
4.  IFK Skövde HK R1 15 6 0 9 237 246 12 -9 
5.  HK Guldkroken 15 4 0 11 250 311 8 -61 
6.  IFK Skövde HK S2 15 4 0 11 212 324 8 -112 
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C-flickor 95
När säsongen började var de få tjejer, och under säsongens gång kom de fler tjejer, 
men tyvärr så var de också en del som slutade. 
Efter halva säsongens gång så hade vi en stadig trupp på 7 tjejer. Med stöttning av 
96 tjejerna klarade vi att genomföra serien utan problem. Trots många förluster så
kämpade tjejerna på. 

Innan juluppehållet så hade vi en tränings dag, med sammanlagt 4 timmars träning. 
Alla tjejerna gjorde en kanon säsong. Och jag som ledare tackar så mycket för att jag 
fått hjälp utav 96:erna till matcherna och föräldrarnas stöttning.

Ledare har varit:
Angelica Larsson

TABELL SP V O F +/- P +/- 
1.  Tibro HK 2 21 16 2 3 272 - 181 34 91 
2.  HK Linne 2 21 15 2 4 354 - 199 32 155 
3.  Tibro HK 1 21 13 3 5 252 - 163 29 89 
4.  Skövde HF 2 21 12 1 8 271 - 200 25 71 
5.  Skara HF 1 21 10 2 9 271 - 217 22 54 
6.  Kållandsö HK Ö 21 8 0 13 213 - 241 16 -28 
7.  Falköpings AIK HK 21 3 0 18 90 - 304 6 -214 
8.  HK Guldkroken 21 2 0 19 133 - 351 4 -218 

 

C-Pojkar 95
Säsongen 06-07 har Peter Alvemyr och Micael Åberg varit tränare för laget, 
ca 18 killar har varit med på träningar och matcher. De har deltagit i seriespel, 
Skadevi och Hacke Cup.
Killarna har utvecklats positivt i år och visat att de kan spela bra och 
att de har blivit ett bra gäng ihop.

Peter Alvemyr
Michael Åberg

TABELL SP V O F +/- P +/- 

1.  IFK Skövde HK 3 18 15 0 3 297 180 30 117 
2.  IFK Skövde HK 2 18 12 1 5 291 208 25 83 
3.  Skara HK 18 12 0 6 276 239 24 37 
4.  IFK Karlsborg 18 11 0 7 243 227 22 16 
5.  IF Hallby HK 18 10 2 6 224 214 22 10 
6.  HK Country 18 8 1 9 254 243 17 11 
7.  IFK Skövde HK 1 18 7 0 11 216 277 14 -61 
8.  HP Tibro 18 6 0 12 241 265 12 -24 
9.  Lidköpings HK 18 5 0 13 170 248 10 -78 
10.  HK Guldkroken 18 2 0 16 149 260 4 -111 
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D-Pojkar 96
Det har under denna säsong varit totalt15 stycken som har tränat. Vi har tränat två
gånger i veckan. Snittet ligger på 11-12 på varje träning. Målsättningen för säsongen 
har varit att fortsätta bygga kunskap och vidareutveckla Röda Tråden. Vi har fortsatt 
att ha en till två duschnissar. Deras uppgift har varit att hålla i ordning i duschen. 
Ett sätt att lära sig ta ansvar. 
Vi har varit med på Skadevi. Vi spelade bra. I vår grupp hade vi de två finallagen. Vi 
förlorar visserligen men det syns att vi kommer att kunna spela jämnt mot dessa lag 
om ett par år. 
Vi var även med i BUA-cup. Vi åkte buss tillsammans med F-93. Vi gjorde bra 
matcher men vi snubblade på mållinjen. Det var en höjdare att åka buss. Vilken 
lagkänsla det blir. Trots den snöpliga förlusten vänds det tillsammans i laget till något 
positivt man bär med sig.
Pojkarna har spelat i serien där vi har gjort helt ok ifrån oss. På matcherna har vi en 
bra spridning av målgörare. Alla kan göra mål. Under säsongen har flera spelare 
provat på att stå i mål. 
Vi som tränare har varit med att utforma Röda Tråden i HKG tillsammans med andra 
ungdomstränare. Det har varit väldigt utvecklande. När vi startade säsongen var vi 
två tränare. Det sista har det varit en tränare. Görgen har slutat pga. tidsbrist som 
tränare. 
Nästa års målsättning är att det skall vara två tränare. Vi vill gärna bli fler på alla 
positioner. Varje spelare skall känna att dom är viktiga för laget och utvecklas i sin 
egen takt. 
Grabbarna har fått utmaningar över sommaren till nästa säsong. 
Vi har redan kunnat uppfylla en av målsättningarna. Det är att Fredrik Haglund som 
går in i laget som tränare till nästa säsong.
Jag tackar alla spelare och föräldrar för denna säsong. Det är en förmån att ha ett så
härligt gäng. Tack till Görgen för denna tiden som tränare.

Marianne Brindbergs
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D-flickor 96
Vi började säsongen den 11/9-06.
Två träningstillfällen i veckan har vi haft med 14 stycken träningsvilliga tjejer.
F96 Östra heter serien vi har deltagit i.
18 seriematcher har vi spelat med 9 vinster, 2 oavgjorda och 7 förluster som resultat.
I den här serien så räknas inga poäng.
Vi har också deltagit i två cuper: Skadevi och Bua.
I Skadevi cup så slutade vi tvåa i våran grupp och gick därmed till a-slutspel där vi i 
kvartsfinalen mötte Linne 1 som vann efter hård kamp, de vann även hela cupen.
I Bua cup så vann vi våran grupp efter två segrar och var därmed i semifinal där vi 
mötte HG-69 som vann med 5-4 över oss efter en stenhård match.
Direkt efter så var det match om tredje och fjärde plats mot Hallby 
som vi gick förlorande ur efter även det en hård och jämn match       med 3-2 .

Vi avslutade säsongen med att vara med på klubbens ungdomsavslutning den 9/4-07.
Vi har även haft en egen avslutning med bad i Jönköpningsbadet och efter det besök 
på Max.
Vi vill tacka alla våra tjejer för denna säsong.

Andreas, Ida & Morgan
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D-Pojkar 97/98
Vi valde till denna säsong att slå ihop dessa två åldersgrupper för att de är så få.
Vi startade upp i september med träning och var c. 30stycken. Idag är vi c. 22st som 
är aktivt igång. Vi har tränat en dag i veckan 1 timme. Det har fungerat bra att vi har 
varit två åldersgrupper. 
Killar födda-97 har spelat sin första turnering (skadevi-cup). Vi mötte  IFK Skövde, 
Järnvägen och Hk Country. Det blev förlust i alla matcher men det var roligt ändå. Vi 
har också arrangerat två sammandrag i G-hallen. Där har vi då bjudit in lag från 
distriktet. Det har varit en mycket uppskattat inslag. Resultaten har varit blandat men 
med ganska många vinster och där har vi spelat med blandat 97 och 98: or. Vi har 
även spelat en match mot Karlsborgs -97,-96 på stor plan. De var fantastiskt duktiga 
och matchen slutade 10-10.
Det är fantastiska killar som har utvecklats tillsammans så vi hoppas på en 

fortsättning nästa säsong!

Michael, Camilla och Bitti

D-Flickor 97/98
Vi tränade en gång i veckan, torsdagar. Det var i genomsnitt ca. 10-12 flickor varje 
gång. Vi spelade inga matcher eftersom gruppen kom igång så sent på året började i 
december-06. Försökte rekrytera föräldrar som kunde hjälpa oss att träna, men det 
var svårt. Sista månaden kom det en mamma och hjälpte till lite. Hoppas på en lika 
bra uppslutning av barn till nästa säsong.

Vi som tränade var Robin Elander och Mats Axelsson.
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